College English Taster 常見問題

Q1: 此活動與 NSO 有甚麼分別?

A1: NSO 和 College English Taster 是兩個完全不同的活動。NSO 為各學科舉辦之 迎新活動,內容圍繞專修課程。College English Taster 集中介紹學院的英語必修課 目、畢業要求,以及相關支援。

Q2: 是否必須參與此活動?

A2: College English Taster 屬迎新活動重要一環,所有新生必須出席。

Q3: 如無法出席指定 (Division / CS) 時段,可否自行改為出席其他時段?

A3: 如無法出席指定 (Division / CS) 時段,同學需<u>在 8 月 18 日 16:00 或之前</u>循<u>此連</u> <u>結</u>提交申請。每人僅限提交一次申請,重複提交的申請、逾期者或經其他途徑所提 交的申請恕不受理。

Q4: 如無法出席活動,該怎麼做?

A4: 如無法出席活動,同學可循<u>此連結</u>請假。請提供相關證明文件(如:機票、覆診紙、其他活動之邀請函等)。

Q5: 如無法出席活動,會有甚麼影響?是否會在開學後安排"後補"或"補課"?

A5: 活動不設補課,也沒有 Zoom。如同學無法出席活動,需自行追回進度。

FAQ for College English Taster

Q1: What is the difference between College English Taster and NSO?

A1: NSO and College English Taster are two completely different activities. NSO consists of orientation activities organised by individual concentration studies, focusing on the courses and curriculum of your major. The College English Taster introduces you to the college's required English courses, graduation requirements, and English Language support services.

Q2: Is this event compulsory?

A2: The College English Taster is an important part of the orientation programme and all new students must attend.

Q3: If I am unable to attend a designated (Division / CS) session, can I switch to another session?

A3: If you are unable to attend the designated (Division / CS) slot, please submit your application via this link on or before 16:00 on 18 August 2025. Each person is limited to one application; multiple applications, late applications, or applications submitted through other channels will NOT be accepted.

Q4: What should I do if I am unable to attend the event?

A4: If you are unable to attend the event, you can follow <u>this link</u> to apply for leave. Please provide relevant supporting documents (e.g. air tickets, follow-up papers, invitations to other activities, etc.).

Q5: What will happen if I am unable to attend the event? Will there be a make-up session after the start of the school year?

A5: There are no make-up or Zoom sessions. If students are unable to attend the event, they are required to make every effort to catch up with their progress.